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2014汇丰全国青少年高尔夫球公开赛
2014 HSBC China Junior Golf Open

外籍球员酒店和接机信息
Hotel and Transportation Info
酒店信息/Hotel：
1)团队酒店/Team Hotel 
球场会所酒店，房间数量有限，仅限代表团正式队员,由组委会承担。
Golf course club house, only open to official team members and captain due to limited rooms.
The cost is covered by the organizer.

2) 其他个人选手酒店/To Other individual players	--新航酒店 Xin Hang Hotel
房型信息/Room info.
	房型/Room type
	Standard (queen)
标准单间
	Standard (twin)
标准双人间
	Delex (King)
豪华单间
	Business Suite
商务套房

	房间数量
Number of rooms
	12
	50
	13
	2

	价格（不含早餐）
Rate w/o breakfast
	158元/RMB
	158元/RMB
	188元/RMB
	248元/RMG


酒店地址：广东省珠海市金湾区三灶镇安基东路草堂湾巴士站（吉林大学南门斜对面)
Hotel Address: Caotangwan Bus Station, Anji Dong Road, Samzhao Town, Zhuhai, Guangdong
预订电话：梁小姐 137 2788 0769
Reservation contact: Miss Liang, Tel: +86 137 2788 0769
备注：酒店不设早餐，珠海金湾球会提供早餐，50元/位。
      组委会将安排巴士接送球员和家长往返球会和酒店。
Please note: Xinhang Hotel doesn't provide breakfast but we have arranged the clubhouse to provide breakfast for all players. The cost is 50 RMB Per head.
There will be shuttle bus arranged for all players from hotel to the golf course.

代表队接机信息/Airport transfer：We pick you from
1. 广州/深圳机场 – Guangzhou or Shenzhen airport
2. 如果搭乘飞机前往香港，可从香港机场搭乘轮渡至珠海港口
If fly to HK, there will be ferry going directly from HK airport to Zhuhai port, we will pick you there.
    3 如搭乘航班前往澳门，可从澳门机场大巴到拱北关口
    If fly to Macau, please take shuttle from Macua airport to Gongbei Custom, we will pick you at the  custom.
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